
                  Heiloo, 04-11-2019

Beste Raadsleden,

Mijn naam is Bart Arends en ik ben van Scouting Rurik hier uit Heiloo. Ik ben sinds 1992 
lid van deze vereniging. Ik zou u graag willen vertellen over al deze jaren dat ik alle 
speltakken heb doorlopen, waarna ik 10 jaar leiding ben geweest en mij nu al een aantal 
jaar inzet voor een regionaal evenement. Ik kan over al deze periodes en dingen zeker 
10 avonden vullen met enthousiaste verhalen over wat wij als groep, maar ook ik als 
individu bereikt, georganiseerd en mee gemaakt hebben. 

Dit ga ik echter niet doen. U heeft namelijk van ons afgelopen week een brandbrief 
ontvangen over de laatste stand van zaken met betrekking tot de huur van ons gebouw. 
Afgelopen vrijdag hebben wij een vervolgbespreking gehad hier op het gemeentehuis 
met mvr Beens en 2 van haar collega's. Er is ons toen uitgelegd wat de situatie is van de 
gemeente omtrent de huur. 

Het is ons duidelijk geworden dat op deze avond de subsidies van aankomend jaar vast 
gesteld worden en het is duidelijk geworden dat wij hiervoor niet in aanmerking gaan 
komen. Hierdoor gaat de huursom van €1434 naar de 2 weken terug voorgestelde 
€4356 per jaar. Daarbij is ook aangegeven dat de gemeente om op dit bedrag te komen 
een aanpassing wil doen doormiddel van het versoberen van de huurperiode, 
onderhoud, hoeveelheid gebruik. Dit om naar dit huur tarief te komen in plaats van de 
eerder berekende absurde huur van €13.500. Let op, wij hebben maar ongeveer 90 
leden!

Als reactie hebben wij gegeven dat wij een hogere huur niet op kunnen brengen, geen 
onderhoud geen vooruitgang is en dat door middel van het mindere gebruik wij geen 
uitruil kunnen doen en daarmee een extra kostenpost gaan krijgen. Door deze 
versoberingen weten wij nu ook nog niet of wij de keuken en de toiletten gaan 
renoveren. Want als wij maar een contract voor een jaar hebben en de gemeente besluit 
volgend jaar herfst dat wij dit gebouw uit moeten is dat natuurlijk zonde van het geld en 
de moeite. Ook kan deze investering niet terugverdiend worden door bijvoorbeeld 
hogere opbrengsten uit de uitruil van ons gebouw met andere scouting verenigingen of 
een tweede gebruiker van ons gebouw. Een vicieuze cirkel.

Uiteraard denken wij mee te om tot een oplossing te komen en de bespreking welk wij 
afgelopen vrijdag hebben gehad voelde ook constructief. 

De oplossingsrichting is er, alleen de oplossing nog niet.

We hebben met elkaar afgesproken om voor 1 januari naar een oplossing te komen 
waarmee er voor onze vereniging voldoende zicht is op een stabiele en houdbare basis 
voor de toekomst. Want mevr. Beens beaamde in de bespreking dat het een verlies zou 
zijn als de vereniging Scouting Rurik voortvloeiende uit deze situatie na 33 jaar zou 
moeten stoppen met zijn bestaan.

Wij vragen jullie dan ook om alert te blijven over deze nijpende situatie en het college te 
adviseren om naar een menselijke, stabiele en op continuïteit gerichte oplossing te gaan 



waardoor wij ons weer kunnen richten op de toekomst met onze vrijwilligers en 
enthousiaste jeugdleden.

Bedankt voor uw aandacht.

Bart Arends
Scouting Rurik Heiloo


